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Gjordes en korrekt barnkonsekvensanalys i samband med 
att beslutet fattades om att Årbyskolans högstadium skulle 
läggas ner? 

I Eskilstuna kommun ska beslut som rör barn föregås av en barnkonsekvensanalys. I 
ärendet som grundskolenämnden nyligen tog gällande nedläggning av Årbyskolans 
högstadium så gjordes en sådan och som upptog halva underlaget till beslutsärendet. Viktigt 
att poängtera är att då var underlaget i sig inte särskilt omfattande. Problemet med den 
barnkonsekvensanalysen som gjorts är att barn inte alls fått komma till tals i den utan man 
har låtit rektor få företräda dem. 

Barnkonsekvensanalysen är alltså gjord utan att barnen kommer till tals i egen person och är 
gjord helt och hållet av tjänstemän och några få politiker under sekretess. På ett 
informationsmöte meddelas att rektor fick representera barnen.  
 

Jag vill därför fråga kommunstyrelsens ordförande, Jimmy Jansson (S) som högsta 
ansvariga politikern i Eskilstuna kommun:  

Anser du att det är ett korrekt agerande och arbetssätt när man valt att inte tillfråga barnen i 
barnkonsekvensanalysen inför nedläggningen av Årbyskolans högstadie? 
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